
Beste 
omwonenden, 

Naar 

aanleiding 

van de bewonersavond voor de nieuwbouw van De 

Bundeling 

is er een 

vragenlijst samengesteld 

waarmee de 

gemeente 

aan de 

slag gaat. 

Omwonende hebben 

input gegeven 

in zaken die voor hun 

belangrijk zijn bij 

de nieuwbouw van De 

Bundeling. 

De 

lijst 

is niet definitief en kan waar 

nodig aangevuld 

worden. Wilt u een 

aanvulling op 

de 

lijst 

doen dan kunt 
u 
deze mailen naar 

Me neerssen.n 
(geanonimiseerd)
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Wanneer de school 

op 

de Kersenlaan 

gebouwd 

wordt 

verdwijnt 

het 

speeltuin. 

De 

bewoners willen 

graag 

een nieuwe 

speeltuin 

in de buurt. 

Welke 

belangen zijn 

er 

gewogen 

om de Kersenlaan als voorkeurslocatie aan te 

wijzen? 

Is 
het 

mogelijk 

om de scenario's te hernoemen naar Kersenlaan en Lindelaan? 

Worden de beide scenario's 

objectief voorgelegd 

aan de 

gemeenteraad? 

Waarom moet de school herbouwd worden in de kern van Bunde? 

Hoeveel 

procent 

van de 

leerlingen komt, bij 

beide 
scholen, 

van buiten Bunde? 

Wat is de visie van de 

gemeente op 

de leefbaarheid 

(o.a. buitenspelen) 

binnen 

Bunde? 

Het 
buurtnetwerk heeft een 

enquête uitgezet. 
Kan 

deze 

teruggekoppeld 

worden aan 

de 
gemeente? 

Wat 
wil 

Stichting 

kom-leren 

(bestuur 
De 

Bundeling)? 

De 

huidige 

verkeerssituatie met 

ingewikkelde borden, geparkeerde 

auto's voor en 

zelfs 

op 

de 

oprit zorgt 

voor 

problemen. Bij 

nieuwbouw 

op 

de Kersenlaan komt de 

concentratie 
auto's 

op 

een 

nog 

kleiner stuk. 
Hoe 

wordt hiermee 

omgegaan? 

Na de bouw van de Franciscus is er wateroverlast ontstaan in kelders. Kan dit een 

aandachtspunt zijn 

binnen de nieuwe 

plannen? 

Is 
het 

mogelijk 

om de buitenruimte na 

schooltijd 

beschikbaar te stellen aan kinderen 

uit de buurt? 

Omwonenden ervaren veel 

geluidsoverlast 

van buiten 

spelende 

kinderen. Hoe kan 

deze 

beperkt 

worden? 

Kersenlaan is een smalle straat. Hoe 

gaat 

dit verkeer door de straat 

passen? 

Omwonenden moeten betalen voor een 

vergunning. 

Dit in 

tegenstellen 

tot eerdere 

toezeggingen 

van de 

gemeente. 

Zijn 

er 

mogelijkheden 

om 

maatregelen 

te nemen in straten waar de bus 

rijdt 

zodat de 

snelheid 

omlaag gaat? 
Of 

zebrapaden 

om 

veilig 

over te kunnen steken. 

. 

Bij 

de 

Wilgenhof ligt 

een 

grote parkeerplaats, 

kan dit een 

oplossing zijn bij 

de 

verkeersproblemen? 

„ Wordt er voldoende ruimte 

gebouwd 

voor 
BSO, 

KDV en 

peuteropvang? 

„ 

Hoe 

gaat 

het verkeer eruit zien 

tijdens 

de bouw? 

„ Hoe 

gaat 

het verkeer eruit zien na de bouw? 

. 

Welk verkeersbureau 

gaat ingezet 

worden? 

„Gaan de beide scholen samen niet 

groter 

worden dan 550 

leerlingen? 

„Indien de school herbouwd wordt 

op 

dezelfde 
locatie, zijn 

er dan 

plannen 

om 

op 

de 

speelweide/straat 

aan de Kersenlaan toch 

woningen 

of andere 

gebouwen 

te 

gaan 

bouwen? 


